

MINUTES OF PROCEEDINGS

Tuesday, January 30, 1973.

(1)

[Text]

The Special Committee on Trends in Food Prices met this day at 11:05 o'clock a.m., for the purpose of organization.

Members present: Messrs. Atkey, Corbin, Cullen, Danforth, Fleming, Fox, Gauthier (*Ottawa East*), Gauthier (*Roberval*), Gleave, Grafftey, Lawrence, Mrs. MacInnis (*Vancouver-Kingsway*), Mrs. Morin, Messrs. Murta, Penner, Roy (*Laval*), Saltsman, Schumacher, Scott, Whicher, Whittaker, Yanakis, Yewchuk.

Taking part: Messrs. Hales, Hopkins, Reid.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

Mr. Penner, seconded by Mr. Gauthier (*Ottawa East*), moved,—That Mr. Cullen do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the said motion, it was agreed to and Mr. Cullen was invited to take the Chair.

Mr. Cullen thanked the members of the Committee for the honour bestowed upon him and then called for a motion to elect a Vice-Chairman.

On motion of Mr. Murta, Mr. Roy (*Laval*) was appointed Vice-Chairman of the Committee.

Mr. Danforth moved,—That the Chairman, the Vice-Chairman and four other Members of the Committee, appointed by the Chairman after the usual consultations, do compose the Sub-committee on Agenda and Procedure.

After debate, the question being put on the said motion, it was agreed to.

Mr. Gleave moved,—That the Committee print 2,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and as a supplementary issue, an Index prepared by the Library of Parliament.

After debate, the question being put on the said motion, it was agreed to.

Agreed,—That Messrs. Cullen, Roy (*Laval*), Danforth, Lawrence, Mrs. MacInnis, Mr. Gauthier (*Roberval*), do compose the Sub-committee on Agenda and Procedure.

At 12:15 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

Thursday, February 1, 1973.

(2)

[Text]

The Special Committee on Trends in Food Prices met this day at 11:10 o'clock a.m., the Chairman, Mr. Cullen, presiding.

Members present: Messrs. Atkey, Boisvert, Clarke (*Vancouver Quadra*), Cullen, Danforth, Fox, Gauthier (*Ottawa East*), Gauthier (*Roberval*), Gleave, Lawrence,

PROCÈS-VERBAUX

Le mardi 30 janvier 1973.

(1)

[Texte]

Le Comité spécial sur les tendances des prix de l'alimentation tient aujourd'hui à 11 h. 05 du matin sa séance d'organisation.

Députés présents: MM. Atkey, Corbin, Cullen, Danforth, Fleming, Fox, Gauthier (*Ottawa-Est*), Gauthier (*Roberval*), Gleave, Grafftey, Lawrence, Mesdames MacInnis (*Vancouver-Kingsway*) et Morin, MM. Murta, Penner, Roy (*Laval*), Saltsman, Schumacher, Scott, Whicher, Whittaker, Yanakis, Yewchuk.

Autres participants: MM. Hales, Hopkins, Reid.

Le greffier du Comité préside à l'élection du président.

M. Penner, appuyé par M. Gauthier (*Ottawa-Est*), propose,—Que M. Cullen soit nommé président du Comité.

Ladite motion, mise aux voix, est agréée et M. Cullen est invité à prendre place au fauteuil.

M. Cullen remercie les membres du Comité de l'honneur qu'on lui fait, puis demande que l'on propose quelqu'un pour la vice-présidence.

Sur motion de M. Murta, M. Roy (*Laval*) est nommé vice-président du Comité.

M. Danforth propose,—Que le président, le vice-président et quatre autres membres du Comité, nommés par le président, constituent le sous-comité du programme et de la procédure.

Après débat, ladite motion, mise aux voix, est agréée.

M. Gleave propose,—Que le Comité fasse imprimer 2,000 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages et, dans un fascicule supplémentaire, un index qui sera établi par la Bibliothèque du parlement.

Après débat, ladite motion, mise aux voix, est agréée.

Il est décidé,—Que MM. Cullen, Roy (*Laval*), Danforth, Lawrence, M^{me} MacInnis, M. Gauthier (*Roberval*) constituent le sous-comité du programme et de la procédure.

A 12 h. 15 de l'après-midi le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le jeudi 1^{er} février 1973

(2)

[Traduction]

Le Comité spécial sur les tendances des prix de l'alimentation se réunit aujourd'hui à 11 h 10 sous la présidence de M. Cullen.

Membres présents: MM. Atkey, Boisvert, Clarke (*Vancouver-Quadra*), Cullen, Danforth, Fox, Gauthier (*Ottawa-Est*), Gauthier (*Roberval*), Gleave, Lawrence,